
Nieuwsbrief april 2025.  
  
Bij het opstellen van deze brief verkeert de financiële wereld in grote verwarring.  
Wat gaat er gebeuren, nu Donald Trump en zijn adviseurs een handelsoorlog begonnen zijn 
zonder weerga? Daarbij is voor onszelf natuurlijk een van de belangrijkste vragen: wat zijn 
de gevolgen voor ons pensioen en wat heeft dit voor invloed op de overgang naar het 
nieuwe pensioenstelsel?   
Onze vereniging heeft regelmatig overleg met Harald de Valck, de directeur van het 
bestuursbureau SPW. In het laatste overleg eind maart hebben we gesproken over de 
onzekerheid op de beurzen en financiële markten. Die was toen nog niet zo groot als nu, 
maar het is duidelijk dat het SPW, bij zijn beleggingsbeleid de ontwikkeling van dag tot dag 
volgt en de risico’s zo veel mogelijk afdekt.  
  
Maar wil je als pensionfonds rendement maken dan horen daar risico’s bij en dat betekent 
dat, als de onrust op de beurzen en de financiële markten aanhoudt, dit gevolgen heeft voor 
de dekkingsgraad van het SPW. Deze stond eind februari op 130,4 (ww.spw.nl), maar kan 
natuurlijk nu gaan dalen.   
  
Heeft dit gevolgen voor de overgang naar het nieuwe stelsel?  Het antwoord is: nee en ja.  
Nee, want de uitgangspunten die geformuleerd zijn door de sociale partners (Aedes en de 
vakbonden) veranderen niet. Pas wanneer er sprake zou zijn van een daling tot onder de 
108,0 zou daar sprake van zijn. Dat is zelfs bij de huidige ontwikkeling onwaarschijnlijk.  
Ja, want bij een lagere dekkingsgraad is er minder ruimte voor een aanzienlijke verhoging 
van de pensioenen bij de overgang naar het nieuwe stelsel. Een deel van de huidige buffers 
kan, bij een hoge dekkingsgraad, gebruikt worden voor dat doel. Overigens, ook bij de 
huidige regels heeft een dalende dekkingsgraad gevolgen voor uw pensioen. Zou deze dalen 
tot 110 dan is er geen indexatie meer mogelijk.  
  
In het overleg bij SPW eind maart hebben wij uitgebreid stilgestaan bij de voortgang op weg 
naar de transitie naar het nieuwe stelsel. Het overleg met de Nederlandse bank (DNB), die 
de transitieplannen beoordeelt, en met de Autoriteit Financiële Markten (AFM), die naar de 
communicatie kijkt, verloopt goed en de verwachting is dat 1 januari 2026 haalbaar is. Het 
spreekt voor zich dat onze vereniging en onze leden in het Verantwoordingsorgaan het 
proces kritisch volgen. Daarbij gaan wij ervan uit dat, als er grotere wijzigingen in het 
transitieplan komen, de vereniging opnieuw gebruik kan maken van het hoorrecht.  
  
Op 30 april houden wij om 13.30 uur bij Amershof, Snouckaertlaan 11, 3811 MA in 
Amersfoort onze algemene ledenvergadering. Dan staat ook het jaarverslag van 2024 op de 
agenda.  U vindt de stukken op onze site, er is een hoop te bespreken. Harald de Valck is dan 
op ons verzoek aanwezig om ons bij te praten over de ontwikkelingen.  
  
Fons Catau  
Voorzitter.     
 


